
Bostadsrättsföreningen Älvstranden  
Styrelsen 

Göteborg  2020-05-11 

 

 

Östra Eriksbergsgatan 82 
417 63 Göteborg 

Ordförande: 
Sekreterare: 

Lennart Börjesson 
Iréne Sundqvist 

Tfnnr: 031-779 77 73 
Tfnnr: 031- 911207 

 

Föreningsstämma 2020-04-16 
 

Styrelsens kommentarer till vissa av punkterna på föredragningslistan 

Punkt 7-8, Årsredovisning och Revisionsberättelse 

Årsredovisningen kommer att föredras på stämman. Har ni några frågor angående årsredovisningen 

är vi tacksamma om vi snarast kunde få dem till styrelsen men senast 3 juni. 

Punkt 12, Fråga om arvoden 

Föreningens styrelsemedlemmar har sedan årsstämman 2018 erhållit ersättning med 2 prisbasbelopp 

exkl. sociala avgifter. Mötesarvodet är 300 sek per möte och mötesdeltagare, exkl. sociala avgifter. 

Fördelningen av arvoden bestäms av styrelsen.    

Ingen ersättning betalas för styrelseledamöternas arbete för föreningen mellan mötena.  

Under 2019 har styrelsen sammanträtt åtta gånger.  

 

Punkt 13. Val av styrelseledamöter och suppleanter 

Se valberedningens förslag (bifogas) 
   

Punkt 17.  Motioner   

        

Motion 1. 

 Gullan Ekelöf, lägenhet 741:  

Se särskilt blad.  

 

Alla bostadsanpassningar i lägenheterna får styrelsen tillsänt sig från Fastighetskontoret med frågan 

om vi godkänner detta. Det svarar normalt styrelsen på. Däremot när det gäller anpassning på de 

allmänna ytorna som trappuppgångar och trädgård, anser vi att medlemmarna skall delta i besluten. 

 

Styrelsen rekommenderar att stämman bifaller motionen om automatisk dörröppnare på 

entrédörren in mot gården på Nimbusgatan 3. Denna rekommendation gäller framöver generellt på 

alla entrédörrar där behov kan bli aktuellt, men just nu bara på Nimbusgatan. 

 

När det gäller ramp utomhus rekommenderar styrelsen att stämman avslår motionen. 

Ramp ut mot Östra Eriksbergsgatan rekommenderar styrelsen inte, då den skulle komma utanför 

trapporna och ut på kommunal mark. Att anordna en ramp in mot gården i själva passagen anser vi 

som direkt olämpligt. Ramp ner mot kajen ser inte styrelsen skulle bli med mindre lutning än den 

slänt som nu finns. Det går att delvis fylla upp under stenbeläggningen så att det blir en jämn 

lutning.  

Däremot vill styrelsen föreslå att se över frågan om ett eventuellt passande räcke ner vid slänten 

mot kajen där det på trottoaren redan finns handikappanpassning runt hörnet vid ÄVA ART design 

mot Mimergatan. 

 


